

Administrative Notices



Avis administratifs

Issued under the authority of the
Under-Secretary of State for External Affairs

Publication autorisée par le Sous-secrétaire d'État
aux Affaires extérieures

Number 49

December 4, 1989

Numéro 49

le 4 décembre 1989

ADMINISTRATIVE INFORMATION

The Hague - Telephone and facsimile numbers

Effective December 2, the telephone and facsimile numbers for the Embassy in The Hague will be as follows:

Embassy

telephone: (070) 361-4111

facsimile: (070) 356-1111

Immigration Annex

telephone: (070) 364-4825

facsimile: (070) 356-1110

COSICS BULLETS

First COSICS message

The first COSICS message was received from San Francisco last Friday, November 24. The Consul General, Percy Eastham, sent a message to HXB/Bell with copy to AMB Fortier in PERMNY. Transmission took only a few seconds desk-to-desk. As indicated in our last bullet, regular communication will not commence until training begins in January.

Headquarters update

To provide you with an update on headquarters, there are presently 53 terminals installed and 55 users trained. Installation teams are now catching up after experiencing some delays in installing terminals in offices that were not ready for them. At this rate we expect to pass the one hundred mark before the end of the year.

RENSEIGNEMENTS ADMINISTRATIFS

La Haye - Numéros de téléphone et de télécopie

À compter du 2 décembre, les numéros de téléphone et de télécopie de l'ambassade à La Haye seront les suivants.

Ambassade

téléphone: (070) 361-4111

télécopieur: (070) 356-1111

Annexe de l'Immigration

téléphone: (070) 364-4825

télécopieur: (070) 356-1110

BULLETIN COSICS

Premier message électronique

Le premier message électronique a été reçu de San Francisco vendredi dernier, le 24 novembre. Le consul général, Percy Eastham, a envoyé ce message à HXB/Bell avec copie à PERMNY/AMB Fortier. La transmission n'a pris que quelques secondes bureau à bureau. Tel qu'indiqué dans le dernier bulletin, la communication régulière avec San Francisco ne commencera qu'après la formation en janvier.

Nouvelles de la centrale

Afin de vous mettre à jour sur la situation à la centrale, il y a présentement 53 terminaux installés avec 55 utilisateurs qui ont reçu la formation. Les installateurs ont éprouvé des délais à cause des bureaux qui n'étaient pas prêts à recevoir COSICS, mais ils se rattrapent. À ce rythme, nous croyons dépasser cent utilisateurs avant la fin de l'année.

External Affairs and
International Trade Canada

Affaires extérieures et
Commerce extérieur Canada

Canada